
 

 

Toezegging college aan de beeldvormende raad van 11-01-2024 
Onderwerp: Horen raad provinciaal inpassingsplan RegioExpres  
 
 
Toezegging:  
De wethouder komt schriftelijk terug op de vraag van de PvdA of de bijlage 
kosten - batenanalyse uit 2021 nog actueel is. 
 
 
Beantwoording toezegging 
Hierbij het antwoord van de provincie op de vraag van het raadslid. 
  
De maatschappelijke kosten-baten analyse (MKBA) is actueel. Wel kan het zijn dat 
op sommige punten er inmiddels actuele inzichten zijn die licht afwijken (zowel 
positief als negatief) van de input die gebruikt is in 2021. Dat is normaal, vandaar 
dat er ook is gekozen om een gevoeligheidsanalyses uit te voeren. Hieruit blijkt 
dat de MKBA robuust is. Met andere woorden: ook met kleine wijzigingen blijft 
de gecommuniceerde bandbreedte voor een OV-project een goede score. 
 
 

Namens wethouder Steintjes 
17-01-2024 


